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HalloJRanderen,

Bedankt voor onderstaande mail.

Corona heeft inderdaad onze wereld op zijn kop gezet, maar tegelijkertijd ook de veerkracht van onze organisatie en samenleving

zichtbaar gemaakt. Het blijft wel een surrealistische situatie.

Zoals gevraagd mijn antwoorden cc aan iedereen in de mail.

lk heb de antwoorden van andere collega’s niet gezien, kan ik die ook krijgen?

Met vriendelijke groet,

Gemeente Roosendaal

| 14 0165

| IEEE @rcosendaal.nl
| www.roosendaal.nl

van:IEEEBESET@ minvws.nl>
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Onderwerp: Stand van zaken overdracht zorg Juzt

socEEN
Corona zal ongetwijfeld ook jullie werk en dagelijks leven beinviloeden. Ik hoop dat jullie allen in goede gezondheid zijn. Fijn om
te horen dat er tot nog toe geen besmettingen zijn bij cliénten of medewerkers van Juzt.

Ik kan me voorstellen dat corona ingewikkelde vragen met zich mee brengt, zeker in dit proces van overdracht en afronding.
Indien gewenst denken wij vanuit VWS graag met jullie mee wat hierin nodig is.

Wij willen de volgende vragen aan elk van jullie voorleggen en jullie vragen aan allen in deze mail te reageren zodat iedereen

gelijk geinformeerd is.

* Tot op heden wordt uitgegaan van de overdrachtsdatum van 1 april 2020 voor alle zorg die Juzt op dit moment levert

waarbij ook sprake is van overdracht van zorgmedewerkers. Is dit volgens jullie haalbaar voor alle cliénten en

zorgmedewerkers? Kan verduidelijkt worden zan welke organisaties welke zorgvormen overgedragen worden? Zijn er

momenteel volgens jullie knelpunten en, zo ja, welke zijn dit?

Ja, is haalbaar voor alle cliénten.

De andere vragen kunnen beter door Juzt/WBO worden beantwoord.

* Welke gevolgen heeft corona voor het daadwerkelijk overdragen / verhuizen?

Mogelijk kunnen kinderen niet verplaatst worden tussen groepen, als er sprake is van klachten.

+ Verder begrijpen wij dat er momenteel nog 6 hoog complexe (WBW) kinderen zijn, waarvan onduidelijk is of en wanneer

zij overgeplaatst worden. Wat is hierbij de stand van zaken? Om hoeveel kinderen gaat het? Welke argumenten zijn er om

wel of niet over te plaatsen? Wanneer komt hier duidelijkheid over? Is de datum van 1 april hazlbaar?

Van wie begrijp je dit?

Daar is absoluut geen onduidelijkheid over.
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Er zijn afspraken voor deze kinderen gemaakt met overnemende partijen.
+ Als laatste begrijpen wij dat 4 pleegkinderen langer in Krabbenbosse blijven dan in eerste instantie gedacht en dat

onduidelijk is welk woonplaatsbeginsel in deze geldt. Mochten jullie hier assistentie in nodig hebben: weet dat de

Geschillencommissie Inkoop Sociaal Domein ook zaken rondom woonplaatsbeginsel behandelt.

Afgelopen week heeft WBW van Sterk Huis gehoord dat deze kinderen (voogdij) toch per 1 april naar de locatie Laanzicht

gaan. Daarmee vallen ze op grond van het woonplaatsbeginsel onder de gemeente Breda. (Mochten ze op de

Krabbebossen blijven dan vallen ze onder de gemeente Zundert en dus WBW.)

Graag jullie reactie uiterlijk vrijdag 20 maart 2020. Mochten jullie nog tegen andere zaken aanlopen, dan hoor ik dat dan ook

graag.

Alvast hartelijk bedankt.

Vriendelijke groet,
5.1.2e

:

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie Jeugd |

Rijnstraat 50 | 2515 XP| Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

06 minvws.nl |


